
Referat for ekstraordinært afdelingsmøde 

14.06.2023 

Fremmødt:  

- 5 lejemål repræsenteret 

- Asger, Camilla, André, Maja, og Patrick 

- Fordelt på følgende husnummre: 46, 48, 9, 20, 26  

-  

Referent: 

- Maja 

Ordstyrer og ”leder” 

- Patrick 

Plan for i dag: 

- Stemme om nyt internet løsning 

Referat: 

Forslaget præsenteres og vi stemmer . 

Den kommer til at hedde: 200/200 MB for alle, hvor de giver en mulighed for at få 300/300 MB, 

hvis man vil betale 30 kr. ekstra. Dette er noget hver individuelt lejemål får mulighed for at vælge. 

Vores nuværende internetløsning giver vi 80 kr for, og det er x antal fordelt ud på hele kollegiet 

Den nye aftale stiger ca 10 kr månedeligt ift nuværende og dette er altså kun 6 kroner mere end 

vores nuværende internet løsning. 

Der vil være én man kan ringe til og stille spørgsmål. 

Kundeservice: hverdage fra 8-16/9-15.30 



Support:  Hverdage + lørdag: 8-20 

Der vil derfor være et sted at ringe op til, hvis der er noget der går galt, eller nettet går ned. 

Stemmer: 

- Alle stemmer ja til at vi får en ny internetløsning 


